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ZAKLJUČCI S 15. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA ODRŽANE DANA 22.08.2018. GODINE 
 
Dana 22.08.2018. godine održana je 15. sjednica Školskog odbora sa slijedećim dnevnim 
redom :  
 
1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 
2. Suglasnost za zapošljavanje temeljem javnog poziva (MOZAIK 3) tri pomoćnika u nastavi    
    na određeno nepuno radno vrijeme  
3. Cijena školske marende u školskoj 2018./2019. 
4. Suglasnost za iznajmljivanje školskih prostora u školskoj 2018./2019. 
5. Organizacija produženog boravka u školskoj 2018./2019. godini 
6. Razno 
 
Zaključci :  
1.Zapisnik s prethodne sjednice je jednoglasno usvojen. 
 
2. U drugoj točki dnevnog reda članovi Školskog odbora jednoglasno su prihvatili prijedlog 
ravnateljice da se temeljem javnog poziva i prijava na natječaj u radni odnos na radna mjesta 
pomoćnika u nastavi prime kandidatkinje koju su taj posao obavljale i prošle školske godine. 
 
3. Članovi Školskog odbora jednoglasno su prihvatili prijedlog ravnateljice da cijena  školske 
marende ostane kao i lanjske godine iznosi 10,00 dnevno, odnosno da užina za djecu u 
produženom boravku iznosi 8,00 kn dnevno.  
 
4. U četvrtoj točki Školski odbor je jednoglasno donio Odluku da se prostor školske sportske 
dvorane može i ove školske godine iznajmljivati trećim licima – sportskim udrugama , 
tvrtkama i registriranim obrtima temeljem Odluke o uvjetima, kriterijima i postupku za 
uzimanje i davanje u zakup prostora i opreme u školskim ustanovama  koju je Istarska 
županija donijela  1. rujna 2002. godine.  
 
5. U točki 5 ravnateljica je obavijestila Školski odbor o novinama u organizaciji produženog 
boravka  temeljem čl. 34 Izmjena i dopuna Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i 
srednjoj školi koje su objavljene u Narodnim novinama br. 68/18 dana .  
Produženi boravak će krenuti s radom 1.10.2018. Jedan dio troškova financirala bi Općina 
Barban, a drugi dio roditelji. Školski je odbor jednoglasno donio odluku da se produženi 
boravak organizira nakon dobivene suglasnosti Ministarstva. 
 
6. Pod točkom razno ravnateljica je obavijestila Školski odbor koje bi se aktivnosti trebale 
održati  tijekom rujna, a kako Kurikulum još neće biti moli članove Školskog odbora za 
suglasnost da se isto može realizirati. Članovi Školskog odbora dali su jednoglasno 
suglasnost. 
 
Zapisničar:                                                                                           Predsjednik ŠO : 
Rosana Milevoj Bembić                                                                     Danijela  Grgorinić 
KLASA :003-06/18-01/8 
URBROJ :2168-02-07-18-1 
Barban, 22.08.2018. godine 


